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Rijeka,2.lipn:a2022.

ZAPISNIK
VIJECA RODITELJA

sa sjednice odrZane dana 2. lipfia 2022. u 17,00 sati u prostorijama Gradevinske tehniake

3kole.

Nazodni:
- popis nazodnih roditelja u privitku

Ostali nazodni:
- Boris Petrovid, prof. ravnatelj
- Lana Stipanaii, dipl.iur., tajnica ikole

Zapisnidar: Lana Stipandii

Dnevni red:
1. Prijedlog kandidata za dlana Povjerenstva za kvalitetu iz reda roditelja
2. Izvjesie o stanju sigumosti, zaltite prava udenika i provotlenju preventivnih mjera

3. Informacije o drZavnoj maturi i zavrsnim ispitima
4. Informaciie o radu Skolskog odbora
5. Osvrt na postignuti uspjeh udenika tijekom cijele Sk. godine

6. Razno

Obzirom da je predsjednica Vijeia roditelja bila opravdano odsutna,

ravnatelj je pozdmvio prisutne, te upoznao dlanove Vije6a roditelja s novom tajnicom Skole,

nakon lto je Jasna Salvaro oti5la u zasluZenu mirovinu. Nakon Sto je utvrden dnevni red

preslo se na raspraw po todkarna dnevnog reda, a prema utvrdenom redoslijedu

Ad L Dnevnog reda obrazloZilaje tajnica, ukatko rekavsi daje istekom mandata postojedeg

Povjerenstva za kvalitetu potrebno izabrati nove dlanove, te kako je potrebno izabrati jednog

6lana iz reda roditelja m prijedlog Vijeda roditelja. Postupak izbora provodi se javnim

glasovanjem, dizanjem nrku, te svaki od dlanova moie predloZiti drugu osobu kao i samog

sebe, te osoba koja je predloZena teba prihvatiti kandidaturu Ravnatelj se nadovezao,



t obrazlozivsi sto radi Povjerenstvo za kvalitetu, da se uglavnom sastaje dvaput godisnje te da

mu je swha vrednovati trenutni rad i kvalitetu skole, kao i pdstupiti nohoJii:aii'1a igls'

Krenuvsi u postupak izbora, svoju kandidaturu istaknula je I
kandidata nije bilo. kistupilo se glasovanju, te je kandidatknja gda

izabrana.

drugih
jednoglasno

Ad 2. dnevnog reda oblazlozio je mvnatelj rekavSi kako je sigumost Skole na visokom nivou

pogotovo otkad je dodatno osigurana video nadzorom koji je poluiio efekte. Podetno su

udenici mislili kako je video nadzor laZan, odnosno da su sarno postavljene kamere koje ne

snimaju, ali kad su shvatili da video nadzor doista biljeZi zbivanja urutar Skole postali su

oprezniji te u zadnje dvije godine nema veiih problema veza$o uz disciplinu udenika'

Osvmuo se i na dogadaj tudnjave koja se dogodila izmetlu dva udenika 3. i 4. razreda, te daje

Skola po tom pitanju mpravila sve Sto je potrebno u toj situaciji, obavijesteni su policija'

centar za socijalnu skb, rcditelji s kojima je obavljen razgovor' S udenicima je takoder

obavljen razgovor ts su se izmirili. S time je sva procedura preko Skole ispostovana, a ho6e li

biti kakve privatne tuzbe ili preksaja to ovisi o roditeljima i policiji. Nadalje, ravnatelj je

govorio i o matuantima i gadanju vodenim balonima, teje napomenuo kako je u vise navrata

vodio razgovore s razredima maturanata, te imje rekao da ie im se izricati pedagoske mjere, a

isto je i udinjeno. .

maturalata oganidi oa dva tjedna.

dala je preporuku da se iduie godine ta zabava

Ad 3. dnevnog reda obrazloxo je ra!'natelj rekavli kako je danas kenula drzavna matura, te

daje prvi dan protekao urcd[o, a matua se nastavlja suha. Napomenuo je daje zadnji rok za

predaju zawsnih radova 13.lipnia2022., te daje to uvjet za obranu zawsnog rada u ljetnom

roku, paje ovim putem istaknnuo da se vodi briga o tome.

Ad 4. obmzlorila je tajnica te upomala nazodne sa informacijama o radu Skolskog odbora'

Skolski odbor u ovoj godini sastao se l0 puta, nije bilo nikakvih problema u radu' dio

sjednica o&zan je elektronskim putem, dio uzivo, ovisno o potrebi. Dnevni red i odluke

objavljuju se na web stranicama Skole, dime je osigurana transparentnost u radu'

Ad 5. dnevnog teda obrazlozioje ravnatelj osvmuvsi se na uspjes[ost maturanata Ove godine

upudeno je na dopunski rad 6 udenika hd loga 3 iz matematike), niti jedan udenik nije pao

razred, lto je jako dobro. G pitala je kakav je upis na fakultete nakon zawSetka

strukovne Skole. na Sto se ravnarc! osvrnuo kako 95% udenika upi5e fakultet, ali nema

informacijujesu Ii vezani za struku ili su u pitanju neke druge prirodne i druStvene znanosti'

Naglasio je da MZO ieli poveiati gimnaz ijske programe na 60%, s dime se on ne slaie, jer

utenici na3e Skole na Gradevinskom fakultetu pokazuju bolje rezultate od girmazijalaca'

Naiava je da bi od idu6e godine postojala samo jedna mzina ispita iz hrvatskog i engleskog

jezika. Naglasio je kako postoji dodatna nastava, koja bi pogotovo kod maturanata, trebala

sluZiti kao priprema za matuu, a daje prisustvovanje na njoj jako loSe, te da 6e vidjeti moze

li se iduiu godinu promjenom termina dovesti do boljeg odaziva udenika'



Ad. 6 dnevnog reda Razno - ravnarelj je upitao dlanove Vijeda roditelj' imaiu li kakvih

,t,Ja i. :*i, , ,etta du je tatnlca iosta zgusnuta i desto podlozna promjeni te da

:";;. p;.i mijenja wlo eesto, od danas do suta Ravnateli je. rekao da 6e to

,r*G,i, ,,.i" **,*io dale s obzirom na radove na dvorani Medicinske ikole (gdje imaju

iririj""irau i o.uk.* urenici iz smjera dizajner)' vradena na nastat"u u skolu' a

;;";;;6;or"stqrija u skoli odludeno je da se radi predsat tj u konta smjeni

ffii;;' ' 
smatra da Yamrnei nije prikladan oblik komunikacije roditelja i

,".i"rrit.r r* mora koristiti privatne podatke svoje k6eri za.ulaz u aplikaciju' te da bi se

"i"rtj.r,iLlort" 
tt preko *eb stranice' na*utelj je na to odgouorio da to nije mogu6e ier

,u.oi o.oU" i-u;u ovlaltenja admina za stavljanje objava na web stmnice'
'rjlIrn 

rekla kako na stranicama ikole nema podataka o termlnlma

"ir*-;" 
informacija predmetnih profesora, na Sto je rar,rtatelj odgovorio da ti podaci

moraju stajati na sfanici, te da ee provjeriti je li tome tako Nadalje' bilo je govora medu

ilanovima vijeia da bi e-mail adrese naslvnika trebale takoder biti dostupne na web stranici

it"i", ," J, *rc *"re te sluzbene adrcse nastarmika imaiu na web stanicama, no ravnateli je

rekao da zbog CDPR to nije moguee, ali da preko raaednika uvijek mogu doii do kontakta s

pojedinim nastavnikom.

Sjednicaje zavr3ena u 18,10 sati'

ZamjenicaZapisniaar

4+r.,-d-l
Lana Stipandii


